

Biblical Reflection 2:  
(In Burmese)

ခရစ်ယာန်တွေရဲ့ ကြံကြံခံတွန်းလှန်မှုဆိုတာ ဘာလဲ  
အခက်ခဲပြဿနာကြုံတွေ့ချိန်၌ ကြောက်ရွံ့ခြင်း၊ ဒေါသဖြစ်ခြင်း၊ စိတ်ပျက်ခြင်း  
စသဖြင့် လူ့သဘာဝအလျောက် တုံ့ပြန်တတ်ကြသည်မှာ  
လူမျိုးဘာသာမရွေး ပင်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ခရစ်ယာန်များအနေဖြင့်  
ဤသို့သော အခြေအနေတွင် ချင့်ချိန်စဉ်းစားလျက်၊ ဆုတောင်းလျက်၊  
ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ချဉ်းကပ်တတ်ရန်လိုသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ  
ဝိညာဉ်တော်မစခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်ကို အမှီပြုလျက်၊  
ခရစ်တော်ယေရှုကို အစေခံလိုသော ဆောင်ရွက်မှုများ ဖြစ်နေရန်လိုပါသည်။ ထိုမှသာ  
ခရစ်ယာန်တို့၏ ကြံကြံခံတွန်းလှန်မှုဆိုသည်မှာ မိမိခွန်အား၊  
မိမိကိုယ်သာ ပဓာနပြုသော လုပ်ရပ်မျိုးမဟုတ်တော့ဘဲ... ခရစ်တော် ဗဟိုပြုသော၊ ဘုရားဘုန်းတော်ထင်ရှား  
စေသော၊ ဝိညာဉ်တော်ကို အမှီပြုသော လုပ်ဆောင်မှုမျိုးဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။  
သို့မှသာ မိမိမျှော်မှန်းထားသော အန္တိမအောင်နိုင်ခြင်း၊ မကောင်းမှုမှ လွတ်မြောက်ခြင်း စသည့်  
ပန်းတိုင်များမှာ အခြားသော ဘာသာစုံလူမျိုးစုံတို့၏ ပန်းတိုင်နှင့် ထပ်တူကြမည်ဖြစ်သည်။  
သို့သော် ခရစ်တော်၏ နောက်လိုက် ဆိုသည့်အတိုင်း မိမိလျှောက်လှမ်းရမည့် ပန်းတိုင်၊  
ဘုရားအတွက် လုပ်ဆောင်ရမည့် အရာများလည်း ရှိနေသည်။ ခရစ်ယာန်အသက်တာကို မီးဖြင့်စစ်ကြောပြီး  
စုံစမ်းခြင်းများဖြင့် ကိုယ်စိတ်နှလုံးကို ခိုင်ခံ့ရန် ဘုရားသခင်အလို တော်ရှိနေခြင်းဖြစ်သည်။  
ယခု မြန်မာပြည်တွင် ဖြစ်နေသည့် အခြေအနေ၌ မိမိအနေဖြင့် ဘာမျှ မစွမ်းဆောင်နိုင်သောအခါ  
ဘုရားသခင်၏ ကြားဝင်ကူညီဖေးမခြင်းကို မျှော်လင့်ဆုတောင်းနေသကဲ့သို့၊ တစ်ချိန်ထဲတွင်လည်း  
ဘုရားသခင်က မိမိအားဖြင့်  
အခြားသူများအတွက် မည်သို့သော အပြောင်းအလဲများကို လုပ်ဆောင်ပေးမလဲဆိုသည်ကို  
မျှော်လင့်နေရန်လိုသည်။  
ယခုလို အကျပ်အတည်းချိန်တွင် ဝိညာဉ်တော်က မြန်မာပြည်သားများအား စုပေါင်းစေခြင်း၊  
ဆန်းသစ်သော အကြံဉာဏ်များဖြင့် လမ်းပြခြင်း၊ အရင်းအမြစ်များပေးခြင်း၊ ခွန်အားပေးခြင်း၊  
စိတ်ဓာတ်လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဦးဆောင်ခြင်း စသည်တို့ဖြင့် လမ်းပြနေသည်ကို ကျွန်ုပ်တွေ မြင်နေရသည်။  
ဤသို့သော မသေချာမှုစိတ်ပျက်ဖွယ် အခြေအနေတွင် ဘုရားသခင်က သင်နှင့် အခြားသူများအတွက်၊  
ခရစ်ယာန်နှင့် မိတ်ဆွေဗုဒ္ဓဘာသာများအတွက် အကျိုးရှိသော အရာကို ဖန်တီးနေပါသည်။



ခရစ်ယာန်တို့၏ကြံ့ကြံ့ခံ့ခံ့ခြင်းဆိုသည်မှာ ခရစ်ယာန်တို့၏ပုံသက်သေကောင်းပြသရန် မဟာအခွင့်အရေး  
လည်းဖြစ်သည်။ ယခုလိုအချိန်တွင် မယုံကြည်သူများကိုတရားဟောခြင်း၊  
ဘာသာပြောင်းရန်ပြောနေခြင်းမဟုတ်ပါ။ ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်း၊  
အိမ်နီးချင်းအပေါ်မေတ္တာပြခြင်း၊ဝိညာဉ်တော်လမ်းပြခြင်းကြောင့် ယခုလိုအချိန်တွင်  
အတူတူရပ်တည်ပေးခြင်း၊ မကောင်းမှုကိုတွန်းလှန်ခြင်း၊လိုအပ်နေသူကိုကူညီခြင်းစသည်တို့ကို  
သင့်မိတ်ဆွေ ဗုဒ္ဓ၊ဟိန္ဒူ၊ဗုဒ္ဓ၊မုတ်ဆလင် စသည်တို့ကိုပြသရန်ဖြစ်သည်။  
ဘုရားကျေးဇူးတော်ဖြင့် ဤအရာများကိုသင်ပို့၍ပို၍လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။  
ထိုသို့လုပ်နေသည်ကိုလည်း ယခုတွေ့မြင်နေရသည်။ ဘုရားသခင်က  
သင်တို့ကိုဆက်လက်ခွန်းအားပေးလမ်းပြရန် ဆုတောင်းပေးနေပါသည်။ ကျွန်ုပ်နှင့်ဇနီးသည် ဂျေးလ်  
သင်တို့နှင့်အတူရပ်တည်ပြီး နေ့တိုင်းဆုတောင်းပေးနေပါသည်။  
ငါတို့၌ပြုပြင်သောတန်ခိုးတော်အတိုင်း၊ ငါတို့တောင်းပန်ကြံစည်သမျှထက်အလွန်ထူးခြားစွာ  
ပြုခြင်းငှါတတ်နိုင်တော်မူသော ဘုရားသခင်သည် ယေရှုခရစ်အားဖြင့် အသင်းတော်၌ကမ္ဘာအဆက်ဆက်  
ဘုန်းကြီးတော်မူစေသနည်း။ အာမင် (ဧဖက်ဩဝါဒစာ ၂:၂၀-၂၁)  
ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့်  
ဦးထင်ကျော်/ Dr. Tim